



Licensed Corporation with the Securities and Future Commission ("SFC") (CE No. BNJ530) and Exchange Participant of The Stock Exchange of Hong Kong Ltd.

為證券及期貨事務監察委員會（“證監會”）註冊之持牌法團（CE 編號 BNJ530）及香港聯合交易所有限公司參與者。

To 致: Settlement Department 交收部

Date 日期: _____

Physical Scrip Withdrawal Instruction 股票實貨提取指示

Client Name 客戶姓名: _____

Account No. 帳戶號碼: _____

I/We hereby authorize Plutus Securities Limited to withdraw the following stock(s) from my/our above said account in physical scrip(s). Please debit all the charges incurred there-in from my/our account:

本人/吾等特此授權貝德斯證券有限公司從上述戶口提取以下股票實貨。請在本人/吾等之帳戶扣取所有相關費用:

Stock Code 股票代號	Stock Name 股票名稱	Quantity 數量	For office use only 公司專用	
			Certificate No. 證書編號	Withdrawal Fee 提取費

Remarks 註:

- Cut off time is 12:00pm for same day value. 截數時間為當日中午 12:00。
- Client/authorized person should show valid identity document for verification. 客戶/獲授權人士必須出示有效之身份證件作核實。
- Client should pick up the requested physical scrip(s) within 2 weeks after Plutus informs you. After that period, Plutus will deposit the physical scrip(s) back to CCASS, and the deducted fees are non-refundable. 客戶須在收到貝德斯通知後 2 星期內領取股票實貨。限期過後，貝德斯將把未獲客戶領取的股票實貨存回中央結算系統，而已扣取的費用將不獲退回。

I/We shall collect the above physical scrip(s) in person.
本人/吾等將親身領取股票實貨。

I/We hereby authorize the under-mentioned person to collect the above-mentioned physical scrip(s). I/We understand and accept all risks and losses in respect of this authorization.
本人/吾等特此授權下列人士代為領取上列股票實貨。本人/吾等明白及願意承擔此授權一切風險及損失。

Name of authorized person 獲授權人士姓名: _____

Identity document number 身份證件號碼: _____

For office use only 公司專用	
S.V. by	
Inputted by	
Checked by	
Approved by	

Client Signature 客戶簽署

I acknowledge receipt of the above physical scrip(s). 本人/吾等確認已收妥上列之股票實貨。

Client/Authorized person Signature
客戶/獲授權人士簽署

Identity document number
身份證件號碼

Date
日期